
Dz-05.0021.52.2022    

Protokół nr 52/2022 

z obrad LII nadzwyczajnej sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-

2023) z dnia 7 lipca 2022 r.  w godz. 18.00 – 18.44, w siedzibie Rady i Zarządu 

Dzielnicy V Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 12 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza  

na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla montażu 

progów zwalniających na ul. Łokietka oraz wyznaczenia przejścia dla pieszych przez  

ul. Łokietka pomiędzy rejonem posesji 8B oraz północną stroną wyjazdu z posesji  

ul. Łokietka 5 (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza  

na rok 2023 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 14 osób 

 

Głos zabrali: p. Agnieszka Wantuch, p. Stanisław Wilk, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda, p. Marcin Grega, p. Piotr Klimowicz, p. Anna Pojałowska, p. Paweł Potoczek,  

p. Łukasz Mańczyk oraz p. Edward Tarczałowicz. 

Radny p. Piotr Klimowicz odczytał i złożył poprawkę do projektu uchwały. 

 

Do obrad dołączyło 2 członków Rady, obecnych 16 osób 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Piotra Klimowicza pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 2 głosy; przeciw: 6 głosów; wstrzymujące: 8 głosów;  

w obecności 16 Członków Rady. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LII/293/2022 

w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2023  - zał. nr 3. 

 



 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla montażu 

progów zwalniających na ul. Łokietka oraz wyznaczenia przejścia dla pieszych przez  

ul. Łokietka pomiędzy rejonem posesji 8B oraz północną stroną wyjazdu z posesji  

ul. Łokietka 5 (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:  

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LII/294/2022 

w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla montażu progów 

zwalniających na ul. Łokietka oraz wyznaczenia przejścia dla pieszych przez  

ul. Łokietka pomiędzy rejonem posesji 8B oraz północną stroną wyjazdu z posesji  

ul. Łokietka 5 - zał. nr 4. 

       

Ad 5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował, że nie będzie kolejnej  

sesji w lipcu br. oraz powiadomił o powodach odwołania spotkania w sprawie planowanej 

budowy linii tramwajowej Cichy Kącik – Azory z projektantami, które miało odbyć się przed 

sesją Rady. Głos zabrał p. Tomasz Friediger, który zapytał, czy istnieje konieczność kierowania 

uwag do projektu. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który 

zasugerował, aby ewentualne uwagi kierować dopiero po spotkaniu z projektantami. 

 

Ad 6. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LII nadzwyczajnej sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 18.44.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


